

Title (en)

Florentine blind, of the type with a case

Title (de)

Planenrollo vom Typ Kastenrollo

Title (fr)

Store banne, du genre à coffre

Publication

EP 2199486 A1 20100623 (FR)

Application

EP 08305950 A 20081216

Priority

EP 08305950 A 20081216

Abstract (en)

The blind has a loading bar (3) connected to a front end of a sheet (1), and articulated arms (4) connected to the loading bar. A protecting and covering unit is constituted by a case (9) housing a sheet winding tube (2) and the sheet, when the sheet is rolled. Another case (10), housing the articulated arms in folding position of the blind, is placed below and/or front of the former case. Posterior elements (6) of the articulated arms are mounted pivotingly on arms support (23).

Abstract (fr)

Le store banne, du genre à coffre, comprend une toile (1), un tube d'enroulement (2) de la toile, une barre de charge (3) liée à l'extrémité avant de la toile, et au moins deux bras articulés (4) liés à la barre de charge. Ce store comprend en outre un premier coffre (9) logeant le tube d'enroulement (2) ainsi que la toile (1) elle-même lorsque celle-ci est enroulée, et un second coffre (10), placé au-dessous et/ou en avant du premier coffre et logeant les bras articulés (4) dans la position repliée du store. Ainsi, le store est divisé en deux sous-ensembles de poids limité, ce qui facilite ses manipulations, son transport et surtout sa pose.

IPC 8 full level

E04F 10/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04F 10/0618 (2013.01); **E04F 10/0688** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 9414264 U1 19941110 - DOLENZ GOLLNER & CO GMBH [AT]
- DE 9000939 U1 19900412

Citation (search report)

- [XA] DE 9000939 U1 19900412
- [XA] DE 9414264 U1 19941110 - DOLENZ GOLLNER & CO GMBH [AT]

Citation (examination)

EP 0853710 B1 20010801 - CEDIS LICENSING GMBH [AT]

Cited by

WO2013144464A1; EP3348740B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)

EP 2199486 A1 20100623

DOCDB simple family (application)

EP 08305950 A 20081216